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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Közháló mindenáron?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Varga István nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszter úr részére. A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

2002 ősze óta hallani a Közháló-programról . Az akkor megjelölt fő cél az volt, hogy a
közcélú és közösségi intézmények — például iskolák, könyvtárak és kórházak — szélessáv ú
internet-elérést és erre épülő szolgáltatásokat kapjanak .

A konstrukció nem egy állami beruházásként megvalósuló hálózatépítés, hanem a piac i
szereplők szolgáltatásainak megvásárlása volt .

Az akkor hivatalban lévő szakminiszter szerint : „2006-ig 2530 településen 7300 internet -
végpont létesülhet . ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Informatikai Vállalkozások Szövetsége által, állami megrendelésre készített tanulmán y
szerint a Közhálónál az egy végpontra eső teljes szolgáltatási díj a korábbi 54-55 ezer
forint/hó szintrő l, 31-32 ezer forint/hóra csökkent 2007 második felében .

Baja Ferenc, infokommunikációért felelős kormánybiztos szerint a Közháló által elért 250 7
település közül is csak 1905-ben van ADSL kapcsolat .

Tisztelt Miniszter Úr !

Csepeli György egykori államtitkár elmondása alapján az Elektronikus Kormányzati Gerin c
végpontjain az átlagos sávszélesség nagyon alacsony (512Kbps) . A végpontoknak mindössze
20%-a rendelkezik 2Mbps-nél nagyobb sávszélességgel .



Tisztelt Miniszter Űr !

Kérdéseim a következ ők:

1. A 2008- ban lejárt Közháló szerződéseket mikor és milyen formában hosszabbították meg ?

2. Tárgyaltak-e a közreműködő piaci szereplőkkel a végpontokért fizetett össze g
újragondolásáról ?

3. Jelen pillanatban mennyit fizet az, aki igénybe veszi, és mennyit fizet végpontonként az
állam?

4. Ön reálisnak tartja-e – figyelembe véve a piac alakulását – a mai árakat ?

5. Jelezték-e a szerz ődő cégek korábban, hogy hajlandóak lennének csökkenteni a
szolgáltatásért elkért árat?

6. Mekkora sávszélességen kapják ma a szolgáltatást a végpontok a Közháló programban ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2009 . július 31 .

Dr. Nyitrai Zsolt
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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